
Van: Peter Weekers <p.weekers@raadweert.nu>  
Verzonden: vrijdag 14 oktober 2022 17:17 
Aan: Griffie  
CC: Conny Beenders-van Dooren 
Onderwerp: Schriftelijke vragen fractie DUS Weert 
 
Beste, 
 
Onlangs werd bekend dat het onverantwoord is om de omgevingswet per 1 januari 2022 in 
te voeren. Directe aanleiding voor dit besluit van minister De Jonge is het uiterst kritische 
rapport van het Adviescollege ICT-toetsing, dat op verzoek van de Eerste Kamer is 
opgesteld. 

1. Welke gevolgen heeft het opnieuw uitstellen van de invoering van de omgevingswet 
voor de gemeente Weert? 

2. Heeft dit uitstel ook financiële en/of personele consequenties voor de gemeente 
Weert? 

 
--- 
Peter Weekers 
Raadslid gemeente Weert 
Fractie DUS Weert 
 


